
Besluitenlijst Pioniersgroep bestuurlijke vernieuwing 4 juli 2019 
 
Aanwezig: Hans van den Boogaard (waarnemend voorzitter), Yvonne van Mastrigt, Douwe van 

der Wal, Karin van Vliet en Jelle Hekman. 
Vanuit de ambtelijke organisatie: Marie-José Hemels en Nanda Bader en Annemijn 
van Bokhoven 

Afwezig:  Suzanne Kox, Bas Van Schaik, Gert-Jan Verstoep. 
 

1. Opening 
Arjan Kroon is gestopt als commissielid en dus ook als voorzitter.  
Hans van den Boogaard is bereid eenmalig het voorzitterschap op zich te nemen. 
 
2. Stand van zaken Participatie 
Annemijn van Bokhoven en Nanda Bader geven een presentatie van de stand van zaken van de 
ambtelijke werkgroep participatie. Het college heeft ingestemd met het Projectcontract van de 
werkgroep participatie.  
Reacties naar aanleiding van de presentatie: 

- Wie wordt er betrokken bij het tot stand komen? Antwoord: in deze fase is het vooral 
intern. 

- Bij participatie aandacht nodig voor het betrekken van de anonieme meerderheid. 
- Gewezen wordt op de noodzaak om de raad goed aan te haken. 
- Aandacht nodig voor inwoners die niet digitaal georiënteerd zijn. 
- Via datagericht werken goede afspiegeling van inwoners zoeken. 
- Is datawarehouse ook beschikbaar voor raadsleden? Antwoord: op dit moment nog niet. 
- Wanneer wordt het project afgerond? Antwoord: medio 2020. 
 

3. Besluitenlijst 3-2-2019: geen opmerkingen 
 

4. Tussenevaluatie wijzigingen vergadermodel 
- De plaats van de wethouders wordt door hen als onprettig ervaren; de perstafel lijkt het 

beste alternatief. 
- Over inspreken in de raad wordt wisselend gedacht. 
- Commissieleden en raadsleden moeten luisteren naar de insprekers; kritiek dat men met 

andere zaken bezig is, is terecht. 
- Na vijf minuten inspraken is er tijd voor vraag en antwoord. Dat hoeft niet altijd uit te 

lopen. Voortgezette pilot moet uitwijzen hoe het in de praktijk loopt. 
- Het presidium heeft besloten dat de insprekers na het beantwoorden van vragen niet 

langer aan tafel blijven zitten De Pioniersgroep stemt daar mee in. 
 

5. Voorstel verlenging pilot en planning raadsconferentie 
a. De Pioniersgroep is het er mee eens dat de pilot tot en met oktober wordt verlengd. 

Daarna een evaluatie begin november, ook onder de insprekers. Daar kan raadsconferentie 
op volgen.  

b. Gezien de stand van zaken van de werkgroep participatie kan dit jaar in de raadsconferentie 
nog geen presentatie worden gegeven. 

c. Douwe van der Meulen vindt het jammer dat inwoners niet direct betrokken zijn bij de 
Pioniersgroep. Hij pleit ervoor omdat alsnog te doen. De andere aanwezig leden van de 
Pioniersgroep voelen er niet voor om de bewoners nu alsnog te betrekken. 
 

6. Diversen 
a. Er wordt kennis genomen van email Riëtte Habes over burgerforum en artikel over 

cursusaanbod “Deep Democracy”. 
b. Douwe van der Wal stelt n.a.v. de laatste raad dat de behandeling in de raad niet op een 

commissiebehandeling moet uitdraaien. 
 

7. Rondvraag en planning volgende vergadering 
a. Geen vragen. 
b. Voorkeur op volgende vergadering te plannen tussen 18.00 en 20.00 uur. 
 

JAH, 28-8-2019. 


